

红缸砖陶瓷广东

产品名称	红缸砖陶瓷广东
公司名称	上海康渤建材有限公司
价格	面议
规格参数	类别:砖 材质:陶瓷 产地:广东
公司地址	上海市天宝路80号315室
联系电话	021-33197112

产品详情

公司性质公司秉承“睿智、科学、系统、敬业”的服务宗旨，致力于马赛克和瓷砖的研究、创新及营销，力求给客户带来最完美的服务。经营范围马赛克自主品牌“康渤立coboli马赛克”，同时经销国内多家品牌马赛克，品种多样：水晶马赛克，玻璃马赛克，陶瓷马赛克，窑变马赛克（属陶瓷），金属马赛克，石材马赛克，贝壳马赛克，立体马赛克，传统马赛克，金线马赛克，金银马赛克等各类型马赛克等。规格有：5x5mm，9.5x9.5mm，10x10mm，11.15x11.15mm，12x12mm，15x15mm，18x18mm，20x20mm，23x23mm，25x25mm，30x30mm，48x48mm，50x50mm，73x73mm，100x100mm等，设计，生产，加工，销售，施工一条龙服务；瓷 砖 经销国内中高档特色仿古砖，超白及特黑抛光砖，釉面砖等。规格有：600x1200mm，600x900mm，800x800mm，600x600mm，300x600mm，300x300mm，150x150mm，100x200mm，100x100mm等立足之本以品质树品牌，以服务立诚信，“质量”“诚信”是立足之本。康渤建材以诚信为上，以品质为先，公司提出“售后随时跟踪服务”的承诺，确保销售质量，及时解决问题。热忱为广大客户服务。企业目标在市场竞争日趋激烈的环境中，康渤建材定当自律进取，以建立国内一流建材公司为自己的企业目标，以更高质量的成功案例立足市场。企业精神-合作、服务、创新、高效与客户合作占领市场与竞争对手合作协商共赢与同事合作，减少内耗，同心创业创新是发展的唯一途径树立合作、服务的意识是企业能够创新的前提创新、合作、服务的意识，团结拼搏的精神，脚踏实地的努力，实现高效的办事风格

company introduction (shanghai kangbo building materials co., ltd,) nature of the companyour company persists in four service objectives—being original, scientific, systematic and professional. we devote in the mosaic and the ceramic tile research, the innovation and the marketing and make every effort to bring the most perfect service to our clients.sales scope1. varieties of mosaic productswe have our own brand coboli mosaic, which has been sold to many oversea countries not only in china. our mosaic products are as follows:crystal mosaic, glass mosaic, porcelain mosaic, change-kilned mosaic (to be porcelain mosaic), metal mosaic, stone mosaic, shell mosaic, three-dimensional mosaic, traditional mosaic, golden thread mosaic, gold and silver mosaic and so on.the following sizes are available at present :5x5mm , 9.5x9.5mm , 10x10mm , 11.15x11.15mm , 12x12mm , 15x15mm , 18x18mm , 20x20mm

, 23x23mm , 25x25mm , 30x30mm , 48x48mm , 50x50mm , 73x73mm , 100x100mm etc.we handle with the whole service procedures: design, production, processing and sales.2. ceramic tiles productsfor the domestic market, we sell in china high quality special antiquity-alike tiles, super white tiles, super black polished tiles and glazed tiles etc.the following sizes are available at present:600x1200 mm, 600x900 mm, 800x800 mm, 600x600 mm, 300x600 mm, 300x300 mm, 150x150 mm, 100x200mm, ?100x100mm etc.basic service principlesquality and sincerity are our basic service principles. we provide our products with assured high quality and trustworthy sincerity. if any problems are found after sales, we whole-heartedly settle it down immediately without any hesitation for our clients.enterpriseobjectsunder the circumstances of marketing competition intense environment, our company aims at establishing the first class building materials company with providing high quality products and best services.enterprisespiritscooperation, good service, innovation, efficiencycooperate with the clients to seize the marketcooperate with competitors to realize winning togethercooperate with colleagues to strengthen company powerinnovation is the only way to developmentaware of cooperation and good service is the premise step to innovationmeet the needs of clients efficiently with the spirit of innovation, cooperation and unity

本产品的类别是砖，材质是陶瓷，产地是广东，品牌是COBOLI，适用范围是/，孔洞率是/（%），特殊功能是防滑，耐磨，颜色是红，抗压强度是/（Mpa），规格是500 × 500